



التاريخ/Date: 20/11/2019 1441/03/23

## Circular

## CEOs of Health Insurance Companies and **Claims Management Companies** Dear Sirs,

Council of Cooperative Health Insurance

As part of the role of supervisory board, and bearing in mind how it is important to enhance the level of health insurance through exerting concreted efforts by council partners, whether qualified health insurance companies, accredited health service providers, medical claims management companies, policy holders, insured persons & Saudi Red Crescent Authority.

Council of Cooperative Health Insurance (CCHI), through applying its vision and strategy in improving the level of health services by promoting the efficiency of health insurance:

As of beginning of 2019G, CCHI has worked in coordination with multiple bodies represented by Council partners in insurance sector and health Arabian including (Saudi Authority/Saudi Red Crescent Authority/health insurance companies) for discussing the enablers to activate the initiative of collection of financial consideration against Red Crescent's services, through relationship governance, and conducting actuarial study by a company specialized in pricing service, besides issuing the procedural regulating manual.

Accordingly, the General Secretariat of CCHI would like to formally announce that the application regulatory manual the via link https://www.cchi.gov.sa/Red Crescent/OG.pdf should begin as of 01/01/2020G.

For purposes of coordinating and enquiring in such regard, you can contact with the General Secretariat of CCHI via unified number (920001177), E-mail: info@cchi.gov.sa or via social media platforms (www.cchi.gov.sa).

سعادة الرؤساء التنفيذيين لشركات التأمين الصحى و شركات إدارة المحترمين المطالبات

إنطلاقاً من دور المجلس الاشرافي ولأهمية الارتقاء بمستوى التأمين الصحى من خلال تظافر الجهود المبذولة من قبل شركاء المجلس سواءً شركات التأمين الصحي المؤهلة، مقدمي الخدمة الصحية المعتمدين، شركات إدارة المطالبات الطبية، حاملي الوثائق ،المؤمن لهم، وهيئة الهلال الأحمر السعودي.

فإن مجلس الضمان الصحى التعاوني من خلال تطبيق محاور رؤيته واستراتيجيته في تعزيز وتحسين مستوى الخدمات الصحية من خلال رفع كفاءة التأمين الصحي، عمل من بداية عام 2019م بالتنسيق مع عدة جهات ممثلة بشركاء المجلس في قطاع التأمين والقطاع الصحى ومنها: (مؤسسة النقد العربي السعودي/ هيئة الهلال الأحمر السعودي / شركات التأمين الصحي) لمناقشة ممكنات تفعيل مبادرة تحصيل المقابل المالي لخدمات الهلال الأحمر من خلال حوكمة العلاقة وإجراء دراسة إكتوارية من خلال أحد الشركات المتخصصة لتسعير الخدمة مع إصدار الدليل التنظيمي الاجرائي.

عليه تود الأمانة العامة لمجلس الضمان الصحى الإعلان بشكل رسمي بأن تطبيق الدليل التنظيمي من خلال الر ابط https://www.cchi.gov.sa/Red Crescent/OG.pdf سبيدأ العمل به اعتباراً من 2020/01/01م.

وللتنسيق والاستفسار بهذا الخصوص يمكن التواصل مع الأمانة العامة للمجلس من خلال الرقم الموحد 920001177 info@cchi.gov.sa البريد الالكتروني أو من خلال وسائل التواصل الاجتماعي الخاصة بالمجلس من خلال الرابط www.cchi.gov.sa